
Report de la Junta

Un dels punts de l’ordre del dia de la darre-
ra assemblea de la Societat Catalana de Ma-
temàtiques, celebrada el dia 20 de juny, era el
de l’elecció d’una nova Junta.

L’única candidatura presentada, encapça-
lada per en Carles Casacuberta, va resultar
elegida per 79 vots a favor, 1 en contra i 3 en
blanc. Aix́ı, doncs, la nova Junta està formada
com segueix:

President: Carles Casacuberta Vergés (UB)
Vicepresident: Josep Grané Manlleu (UPC)
Secretari: Josep M. Font Llovet (UB)
Tresorer: Joan Carles Artés Ferragud (UAB)

És, doncs, el moment d’expressar, en nom
de la Junta que ha acabat el seu mandat, l’a-
gräıment a totes les persones i institucions que
amb el seu ajut, esforç i il.lusió han fet possible
que assoĺıssim els objectius que ens hav́ıem pro-
posat i que han donat un impuls considerable a
la SCM.

També és el moment de felicitar la nova Jun-
ta, i especialment el seu president, i desitjar-los
molts d’èxits en aquesta nova etapa. El progra-
ma que s’han proposat és molt engrescador, i
ensems molt realista, i espero que tothom sabrà
trobar la manera de col.laborar-hi per contri-
buir a fer que la SCM sigui realment la Societat
de tots.

El canvi de Junta s’ha fet abans de l’estiu,
en lloc d’esperar a la tardor, que és quan hauria
tocat estatutàriament. Això ens va semblar més
adient per tal que la nova junta tingués temps

de preparar millor el curs 2002-03, i, sobretot,
per a afavorir que les decisions en relació a les
actuacions dels propers quatre anys (en parti-
cular en relació al ICM2006) les prenguin ple-
nament, ja des d’ara, les persones que realment
tindran la responsabilitat de dur-les a terme.

Creiem que ara no és el moment de fer un
balanç sobre la feina feta, ja que n’hem anat
donant compte en els successius SCM/Not́ıces.
La nostra valoració del que s’ha fet durant el
mandat, en relació al que ens hav́ıem proposat
fer, és positiva. Tot i això, volem aprofitar per
demanar disculpes a tothom que no compartei-
xi aquesta apreciació per una o altra raó.

De les actuacions de què encara no s’ha in-
format en aquesta columna, voldria destacar la
reunió conjunta de la Junta amb el Comitè Exe-
cutiu del 3ecm que tingué lloc el dia 15 d’abril.
Havent-se extingit l’Associació 3ecm el dia 15
de gener i havent transferit el seu patrimoni a la
SCM segons es preveia en els estatuts de l’asso-
ciació, l’objecte de la reunió d’abril era debatre
idees sobre el dest́ı més adient del llegat del
3ecm. Aquestes idees han estat recollides per
la nova Junta i esperem que això contribuirà a
trobar propostes satisfactòries per a tothom.

Per acabar, deixeu-me manifestar que els
dos mandats en què he estat president de la
SCM també han estat molt satisfactoris en l’as-
pecte personal, especialment pel seguit d’inicia-
tives que ha estat possible impulsar amb el vos-
tre recolzament i ajut. Amb el meu agräıment,
aprofito l’avinentesa per a saludar-vos ben cor-
dialment.

Sebastià Xambó Descamps
President de la SCM
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